

ALPHA BLAST DIVERTER - BLACK NITRIDE - M14X1LH

ALPHA BLAST DIVERTER FEATURES: Directs muzzle blast forward away from shooter Constructed from 6061 aluminum, with steel endcap loctited in place
Overall length: 4.500" Length from back to vent holes: 2.250" Outside diameter: 1.950" Weight: 9.8 oz Made in the USA Made for thread pitch M14X1LH / 24MM / 1/2X28



Attributes

- Name: ALPHA BLAST DIVERTER - BLACK NITRIDE - M14X1LH
- Manufacturer: MIDWEST INDUSTRIES, INC.
- Product no.: 430112431
- Mfr. No.: MI-ALPHA-BDM14X1LH
- Finish: Black
- Make: AK-47
- Material: Stainless Steel
- Threads: M14x1LH
- Delivery weight: 0.454kg
- Shipping height: 102mm
- Shipping width: 102mm
- Shipping length: 102mm
- UPC: 812102035541

Item details

Made in USA

Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: Sicherheitshinweise für den ALPHA BLAST DIVERTER
- English: ALPHA BLAST DIVERTER Safety Instruction Guide

Sicherheitshinweise für den ALPHA BLAST DIVERTER

Einführung

Herzlichen Glückwunsch zum Kauf des ALPHA BLAST DIVERTER von MIDWEST INDUSTRIES, INC. Dieser DIVERTER ist darauf ausgelegt, den Mündungsblitz nach vorne zu leiten, um die Sicht des Schützen zu verbessern und die Sicherheit zu erhöhen. Bitte lesen Sie diese Sicherheitsanweisungen sorgfältig durch, um sicherzustellen, dass Sie das Produkt sicher und effektiv verwenden.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Überprüfen Sie vor der Verwendung des DIVERTERS, ob alle Teile ordnungsgemäß montiert sind.
- Verwenden Sie das Produkt nur mit kompatiblen Gewindegrößen: M14X1LH / 24MM / 1/2X28.
- Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern und schutzbedürftigen Personen.
- Achten Sie auf mögliche Gefahren, die während der Verwendung entstehen können, und handeln Sie entsprechend.
- Informieren Sie sich regelmäßig über mögliche Rückrufe und Sicherheitswarnungen über die EU Safety Gate Plattform.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Tragen Sie beim Umgang mit dem DIVERTER immer geeignete Schutzausrüstung, einschließlich Schutzbrille und Handschuhe.
- Verwenden Sie den DIVERTER nur in Verbindung mit einem dafür geeigneten Feuerwaffenmodell.
- Überprüfen Sie den DIVERTER regelmäßig auf Risse oder Beschädigungen.
- Verwenden Sie das Produkt nicht, wenn es Anzeichen von Beschädigung aufweist.
- Stellen Sie sicher, dass der DIVERTER fest und sicher montiert ist, bevor Sie das Produkt verwenden.

Anweisungen zur Installation und Verwendung

1. Vorbereitung

- Stellen Sie sicher, dass die Waffe entladen ist, bevor Sie mit der Installation beginnen.
- Reinigen Sie die Gewinde der Waffe gründlich, um Schmutz und Ablagerungen zu entfernen.

2. Installation

- Schrauben Sie den DIVERTER vorsichtig auf die Gewinde der Waffe. Achten Sie darauf, dass er gerade und ohne übermäßigen Druck aufgeschraubt wird.
- Überprüfen Sie die Passform, um sicherzustellen, dass der DIVERTER richtig sitzt und keine Lücken aufweist.

3. Verwendung

- Nach der Installation können Sie den DIVERTER in Verbindung mit Ihrer Waffe verwenden.
- Achten Sie während des Schießens darauf, dass der DIVERTER korrekt funktioniert und keine ungewöhnlichen Geräusche oder Vibrationen verursacht.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie den DIVERTER gemäß den lokalen Vorschriften für Metallabfälle.
- Stellen Sie sicher, dass alle Teile ordnungsgemäß recycelt oder entsorgt werden, um die Umwelt zu schützen.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Fragen oder Bedenken bezüglich des ALPHA BLAST DIVERTERs wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder einen autorisierten Händler. Halten Sie die Produktinformationen bereit, um eine schnelle und effiziente Unterstützung zu gewährleisten.

Bitte beachten Sie, dass die Sicherheit beim Umgang mit Feuerwaffen von größter Bedeutung ist. Befolgen Sie stets alle relevanten Gesetze und Vorschriften in Ihrer Region.

ALPHA BLAST DIVERTER Safety Instruction Guide

Introduction

Thank you for choosing the ALPHA BLAST DIVERTER BLACK NITRIDE M14X1LH. This product is designed to enhance your shooting experience by directing muzzle blast forward, away from the shooter. To ensure safe and effective use of this product, please read and follow the safety instructions outlined in this guide.

General Safety Guidelines

- Ensure that you are familiar with local laws and regulations regarding the use of muzzle devices.
- Always treat firearms and associated accessories with respect and caution.
- Keep the product out of reach of children and unauthorized users.
- Regularly inspect the ALPHA BLAST DIVERTER for signs of wear or damage before each use.
- Report any unsafe products or accidents to the relevant authorities.
- Stay informed about product recalls and safety updates via the EU's Safety Gate platform.

Specific Safety Precautions for Use

- Use the ALPHA BLAST DIVERTER only with firearms that are compatible with the M14X1LH thread pitch.
- Always wear appropriate eye and ear protection when shooting.
- Ensure that the firearm is unloaded before installing or removing the diverter.
- Avoid using the product in environments where there are flammable materials.
- Do not modify or disassemble the ALPHA BLAST DIVERTER in any way.
- Be aware of your surroundings and ensure a safe shooting environment.

Instructions for Installation and Usage

1. Installation:

- Ensure the firearm is unloaded and pointed in a safe direction.
- Clean the threads on the muzzle of your firearm to remove any debris or obstructions.
- Align the ALPHA BLAST DIVERTER with the M14X1LH threads on the muzzle.
- Handtighten the diverter until secure. Do not overtighten, as this may damage the threads.
- For added security, apply a small amount of threadlocking adhesive to the threads before installation.

2. Usage:

- Always check the positioning of the ALPHA BLAST DIVERTER before firing.
- Fire the firearm in a controlled and safe manner, ensuring that the blast is directed forward.
- After use, allow the diverter to cool before handling, as it may become hot during firing.

Disposal Instructions

- Dispose of the ALPHA BLAST DIVERTER in accordance with local regulations regarding metal waste.
- Do not dispose of the product in regular household waste.
- If the product is damaged or no longer in use, consider recycling it if possible.

Contact Information for Further Support

For any inquiries regarding the ALPHA BLAST DIVERTER, please refer to the manufacturer's contact information or website. Ensure you have the product details at hand when seeking assistance.

By following these safety instructions, you can ensure a safer shooting experience with the ALPHA BLAST DIVERTER. Thank you for your attention to these important guidelines.